
 

ACTA DA REUNION DA ASEMBLEA ORDINARIA 
 
En Vigo, 19 de abril de 2024, Na sala de Xuntas da Casa do Deporte, reúnense os membros 
citados a marxe, previa convocatoria para tratar os seguintes puntos do día: 
 

ASISTENTES 
Presidente 
Marcos Casal Grajal 
Secretaria 
Susana García Senra 
Estamento de Clubes 
ADM Ferrol 
Playa Samil 
San Rafael 
Esclavas de la Virgen Dolorosa 
C.P. Aspanaex 
Estamento Deportistas: 
Francisco Pérez Carrera 
Estamento de Técnicos 
Jose Alfonso Gonzalez Alonso 
Fernando Pena Sánchez 

1) Aprobación da acta da sesión anterior  
O Presidente verifica que hai quórum e toma a palabra 
para dispensar á  Secretaria da lectura do acta, ao 
enviarse coa convocatoria a tódolos asistentes. Resulta 
aprobada por unanimidade dos presentes. 
 
2) Informe do Presidente 
O Presidente toma a palabra e comenta a situación actual 
da Federación e as derradeiras actuacións. Similar 
subvención da Secretaría Xeral cun incremento de 7.000€ 
e da necesidade de retomar a búsqueda de patrocinios, e 
do incremento dos gastos que fai necesaria a 
modificación dos criterios das seleccións autonómicas e 
do gasto en transporte. 
No aspecto deportivo informa da retoma da actividade no 
colectivo dos PC’s ca celebración en novembro dun curso 
para árbitros de Boccia e en Abril de 2024 da liga 
autonómica de Boccia ca participación de dous equipos. 
  

 
3) Lectura e aprobación, se procede do estado de Contas 2023. 
Toma a palabra o noso asesor para explicar as contas do exercicio 2023. "Sométese a votación 
e resulta aprobado por unanimidade. 
4) Resumo de actividades 2023 e proxecto 2024. 
Toma a palabra a Secretaria para dar lectura a Memoria deportiva do ano 2023 que 
previamente foi enviada a todos os asembleístas coa convocatoria, sométese a votación e   
resulta aprobada por unanimidade 
A continuación o Director Deportivo toma a palabra para expoñer o Programa Deportivo 
definitivo para o ano 2024 que tamén resulta aprobado por unanimidade  
6) Presentación para a súa aprobación, das cotas de transporte para a tempada 2025 
Despois da boa aceptación por parte dos clubes do copago de 3€ no transporte e dado que 
continua o incremento nos prezos proponse o incremento do copago ata os 5€ que resulta 
aprobado por unanimidade 
7) Debate e aprobación, no seu caso, das propostas presentadas á Asemblea Xeral polos 
Asembleístas..  
Non houbo propostas 
8) Rogos e preguntas.  
 
Non habendo mais asuntos que tratar, dáse por rematada a reunión da Asemblea Xeral as 
19:00h do día antes mencionado, da que dou fe como Secretario, co VºPº do Presidente 
 
VºPº PRESIDENTE       SECRETARIA 
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